
Ekonomiska Föreningen Skanörsgården

Styrelseprotokoll: Nr 2025-02
Datum: 2025-02-10
Plats: Gäststugan
Närvarande: Mårten Pålsson, Ulrica Cewers, Leif Törnquist, Håkan Johansson,  

Martin Andersson, Birgitta Sivermark
Frånvarande: Martin Steffensen

1. Mötets öppnande 
Styrelsens ordförande Mårten Pålsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Val av sekreterare och justerare
Martin Andersson valdes att föra dagens protokoll och Ulrica Cewers valdes till justerare.

3. Godkännande av dagordning 
Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll och uppföljning status i pågående ärenden
a) Föregående mötesprotokoll

Inga synpunkter

b) Gemensam sophantering atriumhusen
Inget nytt

c) Gäststugeutskottet
Installation av de nya fönsterna på östsidan sker under året. Vi ska inventera 
köksutrustning (bestick etc.) och komplettera. Kretskortet i luftvärmepumpen utbytt.
Styrelsen beslutade att höja priserna för uthyrning med 10%. De ny priserna är 
Falsterbo Horse Show 990 kr/natt, juni - augusti 660 kr/natt och övriga året 385 
kr/natt. Priserna gäller för nya bokningar.

d) Garageutskottet
Underhållsplan ska presenteras med kallelsen till årsmötet för att motivera en 
höjning av garageavgiften. Vi diskuterade prioritetsordningen där vi kom fram till att 
börja med taken.

e) Grönyteutskott
Vi har fått en offert på skötsel av grönområdena på 65 200 kr exkl. moms.  Håkan 
kollar upp försäljning av gräsklippare.

f) Ekonomi
Styrelsen diskuterade och beslutade om sitt förslag till budget. En höjning av 
medlems avgiften med 200 kronor, garageavgift på 400kr/mån samt en avgift till VA-
fonden på 600 kr .

g) VA-fond, slukhål
Information om VA går ut tillsammans med kallelsen till årsmötet. Styrelsen arbetar 
vidare med frågan om VA-nätet på Båtsmansvägen och dess förvaltning.
Styrelsen beslutade att föreslå en höjd avgift till VA-fonden till 600kr.



h) Fiber/kabel-TV
Vi avvaktar angående de gamla kabelskåpen. Vi behöver säga upp avtalet till nästa 
sommar, då skåpen också ska tas bort.

5. Årsmöte
Årsmötet är den 23 mars 2025 i matsalen på Skanörs skola. Mårten hämtar nyckeln hos 
vaktmästaren. Vi undersöker möjligheten till högtalaranläggning.

6. Övrigt
Enligt information är Vellinge kommun inte färdig med frågan om atriumhusens 
anslutningar till dagvattennätet utan de undersöker hur de skall gå vidare/göra i 
framtiden.

7. Nästa möte
Bestäms efter årsmötet

8. Mötet avslutas 
          Skanör den 10 Februari 2025 

Vid protokollet: Mötesordförande: Justerare: 

Martin Andersson Mårten Pålsson Ulrica Cewers


